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§ 8  Fortsatta webbsändningar av stadsdelsnämndens sammanträden? 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av resultatet av 

webbsändningarna av nämndens sammanträden. 

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att se över kommunikationen av 

webbsändningarna externt med fokus att öka antalet unika tittare. 

3. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att se över samtlig extern kommunikation med 

fokus att göra Farstas invånare mer medvetna om stadsdelsförvaltningens och 

stadsdelsnämndens verksamhet samt invånarnas möjlighet att påverka dessa.  

4. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att genomföra de behov av förändringar som kan 

komma att klarläggas i samband med ovanstående översyner av den externa 

kommunikationen av nämndens och förvaltningens verksamhet. 

5. Nämnden fortsätter webbsändningarna fram till årsskiftet 2016-2017. 

6. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att till nämndsammanträdet i januari månad 

återkomma med en utvärdering av höstens webbsändningar för vidare hantering av 

frågan.  

 

Ärendet 

Sedan augusti 2012 har den öppna delen av stadsdelsnämndens sammanträden webbsänts. 

Syftet har varit att göra dem mer tillgängliga för fler invånare. Sammanträdena har filmats 

och kunnat följas både i realtid och i efterhand. Den aktuella årskostnaden för 

webbsändningarna är cirka 90 000 kronor.  

 

Den tillgängliga statistiken har brister – den visar antalet inloggningar i realtid och totalt, 

inte hur många unika personer som har tittat. Man kan ändå se att intresset för 

sändningarna minskade ganska omgående efter start och att det därefter har legat på en 

konstant låg nivå, med tio inloggningar eller färre i realtid vid över hälften av 

sammanträdena. 

 

Med detta som underlag överlämnar förvaltningen till nämnden att ta ställning till om 

webbsändningarna ska fortsätta eller inte. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-05-25. 

Dnr 1.2-329/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag och lade därutöver fram ett eget 

förslag – se punkt 2-6 i BESLUT ovan. 

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) yrkade att webbsändningarna av nämndens 

sammanträden ska upphöra. I detta instämde Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist 

(KD) med ett ersättaryttrande. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden hade beslutat enligt 

förslag från Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och Miljöpartiet. 

 

Reservation och ersättaryttrande  

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) / Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) 

 

Stadsdelsnämnden beslutar att upphöra med webbsända nämndsammanträden. 

 

 

 

  


